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Abstract (en)
In a filling-level monitoring device for a supply and dispensing unit for washing or rinsing agents, the container filling levels (TF) at which a signalling
device responds in order to indicate the need for replenishing a washing or rinsing agent each correspond to a residual filling quantity (RFM) in each
container (BV,BF,BW,BB) which is sufficient for at most five doses of the same agent, each of at most 120 ml. This gives a request for replenishment
some degree of urgency, and therefore the attendant will fill up the particular container as soon as possible while inconvenience will be avoided.

Abstract (de)
In einer Füllstandsüberwachungseinrichtung für eine Vorrats- und Dosiergerät für Wasch- oder Spülmittel-Wirkstoffe entsprechen die
Behälterfüllzustände (TF), bei denen eine Signaleinrichtung zum Hinweisen auf das Erfordernis der Nachfüllung eines Wasch- oder Spülmittels
anspricht, je einer Restfüllmenge (RFM) in jedem Behälter (BV,BF,BW,BB), die für höchstens fünf Dosen desselben Wirkstoffs mit jeweils höchstens
120 ml ausreicht. Hierdurch hat die Aufforderung zum Nachfüllen bereits eine gewisse Ernsthaftigkeit, so daß die Bedienungsperson bei Meidung
von Unbequemlichkeiten den betreffenden Behälter möglichst umgehend auffüllen wird.
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